
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 28.12.2022

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSbq w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o o3nieZanie i posypywanie bocmych ulic na osiedlach.

Szczeg6lnaprosba aby zadbat o ulice napochylymterenie, zwlaszcza

na Zawi5lu.

ProSba o posypywanie prrystank6w autobusowych dla

bezpieczeristwa os6b oczekuj 4cych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'
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